

全自动养殖燃油热风机

产品名称	全自动养殖燃油热风机
公司名称	山东裕韵三和机械有限公司
价格	15500.00/1
规格参数	裕韵三和:裕韵三和 FSH-10:FSH-10 青州:QINGZHOU
公司地址	青州市经济开发区东京路1707号
联系电话	15753627168

产品详情

全自动燃油热风机

Auto Oil-burning Heating Machine

供暖面积300/600/1200平方；全不锈钢燃烧室，热效率高达90%；不锈钢换热器，采用耐高温321（1Cr18Ni9Ti）不锈钢板、管；双进风口、双出风口设计；意大利利雅路原装燃烧器；自动控温快，设定温度后自动启动、点火、加温、送风、停止，使温度保持恒温，节省大量的人力和财力；采用特殊节能三回程设计；独有整体保温隔热设计，热损耗降至低；所有指标均达地区环保标准。

Heating area: 300/600/1200m².Stainless steel combustion chamber, thermal conversion can reach 90%Stainless steel heat exchanger is made of high temperature resistant 321(1Cr18Ni9Ti) stainless steel plate and tube.Double air inlet and outlet design.Equipped with the world brand Riello burner. warming quickly. After setting, burner would automatically start on, fire, supply air and stop, keep steady temperature. Save large labor and financial resources.Heat exchanger adopt the special three-pass design.Special insulation design which minimize heat loss. All the technical index meet the national environmental protection I standard.

广泛用于农业温室大棚、畜禽养殖鸡舍、猪舍加温、木材烘干、茶叶烘干、药材烘干、食品烘干、矿山、厂房加温取暖等。

It ' s widely applied to greenhouse , poultry farm, livestock house, mining and factory buildings, also used in drying wood, tea, medicine, foodstuff and other fields.